
 
 
 
 
 
 
Geachte heer Van Gijzel, 
  
In reactie op uw side letter van 9 juli t.b.v. de ondertekening van het Betonakkoord op 10 juli kan ik u 
het volgende berichten: 
  
Ik erken de problematiek die u inhoudelijk aan de orde stelt. Deze punten zijn ook tijdens het 
opstellen van het Betonakkoord uitgebreid ter sprake geweest. Dat laat onverlet dat ik mede deze 
punten als startpunt zal meenemen in de uitvoeringsfase van het Betonakkoord. Wij stellen het zeer 
op prijs als uw leden actief gaan deelnemen aan de uitvoering. Alleen door betrokkenheid en inbreng 
van alle relevante partijen in de betonketen kunnen wij tot oplossingen van de geformuleerde 
problemen en uitdagingen komen. Ik hoop op een constructieve samenwerking met het Betonhuis 
en allen die bij uw organisatie zijn aangesloten. 
  
Namens de Stuurgroep uitvoeringsfase Betonakkoord 
  
Jacqueline Cramer 
 

 
 
 


